
protokół nr 9l2ot3

z obrad Sesji Rady Gminy Belsk Duży

z dnia 13 sierpnia 2013 roku

Stan Rady - 1-5, obecnych 13 (według załącznika nr 1 listy obecności)

Spoza Rady Gminy udział wzięli:

- Władysław Piątkowski,

- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,

- Maria Walewska -ŻałciŁ-dyrektor GZEAS,

- Stanisław Woźniak - Radny Powiatowy

- Adolf Maciak - Radny Powiatowy,

- Andrzej Rudzki - Radca Prawny - (według załącznika nr 2 - listy obecności)

Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący ,Rady Gminy otworzył obrady, powitał gości radnych

i sołtysów, stwierdził quorum, odczytał proponowany porządek obrad:

1,. Otwarcie obrad.

2. Powitanie gości, sołtysów i radnych.

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie gminy na 2013 rok,

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej,

c) nabycia przez gminę Belsk Duży w drodze kupna niezabudowanych nieruchomości

gruntowych położonych w obrębie Maciejówka, gm. Belsk Duży,

d) przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie Belsk Duży,

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ujęcia wód

podziemnych nr ll w Łęczeszycach.

6. Sprawozdanie z działalności wójta od ostatniej sesji.

7. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji.

8. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez Wójta.

9. Zapytania iwolne wnioski.

10, Zamknięcie obrad.

Pkt. 3.

Pan lreneusz Bałut wniósł, żeby odczytać na sesji pismo P. Katany w sprawie spółek wodnych oraz

protestów przeciwko zachowania rad nych.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek P. Bałuta.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad ze zmianami.



Pkt.4.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXlll Sesji Rady Gminy z dnia 8 lipca 2013 roku.

Pkt. 5, a)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały zmieniającej budżet Gminy na rok 2013.

Rada Gminy większością głosów przyjęła uchwałę nr XXX|V/277l2OL3 zmieniającą uchwałę

budżetową gminy Belsk Duży. Jeden Radny wstrzymał się od głosu.

5.b)

pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały zmieniającej wieloletnią prognozę finansową.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę nr XXX|V/218/2OI3 zmieniającą wieloletnią prognozę

finansową Gminy Belsk Duży.

5.c)

pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały dotyczącej nabycia gruntów w Maciejówce.

Rada gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę nr XXX|V/219|2OI3 w sprawie nabycia przez gminę Belsk

Duży w drodze kupna niezabudowanych nieruchomości gruntowych położonych w obrębie

Maciejówka, gm. Belsk Duży.

5.d)

pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwaĘ w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystoŚci i

porządku.

Pan Andrzej Adamczyk wniósł o usunięcie z porządku obrad regulaminu utrzymania czystoŚci

i porządku w gminie Belsk Duży ze względu na brakiformalne w tekście uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek formalny p. Adamczyka.

5.e)

pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwaĘ w sprawie stwierdzenia zgodnoŚci projektu

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ujęcia wód nr ll w Łęczeszycach z zapisami

ustaleń i rysunkiem studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego,

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego, rozstrzygnięcia o sposobie finansowania inwestycji z zakresu

infrastru ktu ry m iejscowym pla nem zagospoda rowa nia przestrze n nego.

pan Władysław Piątkowski zapytał czy Radni wiedzą na jakich zasadach jest uchwała z maja 2OO7 roku

o której mowa w jednym z punktów, Stwierdził, że niejasne jest finansowanie tej inwestycji takŻe

trzeba się bardziej zastanowić czy warto uchwałę tą podejmować.

Pan Andrzej Adamczyk wniósł o usunięcie z porządku obrad tej uchwały.



Rada Gminy przyjęła wniosek większością głosów, jeden głos wstrzymujący się oraz jeden Radny

przeciw.

pan Andrzej Adamczyk stwierdził, ze konsekwencją niepodjęcia na tej sesji pierwszej uchwały

dotyczącej ujęcia wody w Łęczeszycach jest uchwała druga także ona także nie będzie dziŚ

głosowana.

Pkt.6. i 7.

pan Władysław piątkowski odniósł się do interpelacji z poprzedniej sesji dotyczących głównie

stosunków ze Starostwem Powiatowym, powiedzial,ze nie ma żadnych nowych informacjiz Powiatu,

Większość spraw ostatnio dotyczy głownie dróg. Remonty cząstkowe zostaĘ zrobione na tyle na ile

było pieniędzy w budżecie gminy. Zostało złożone podanie do starostwa o dofinansowanie budowy

chodnika w Belsku Dużym. Poinformował także o stopniowej modernizacji oŚwietlenia w Rębowoli,

które jest realizowane zgodnie z planem, Na modernizacji gmina zaoszczędzila w 2O7ż roku 100 tYs.

zł. powiedział także o remoncie zbiornika górnego, który ma się zakończyĆ 31 sierpnia 2013 roku.

prawdopodobnie we wrześniu wykonany zostanie rów przydrożny w Odrzywołku. Na koniec sierPnia

zostanie także rozstrzygnięty przetarg na asfaltowanie drogi Maciejówka - Zaborówek. Do końca

roku powinna zostać także wykonana strażnica w Rożcach, niedługo kończy się także budowa bieŻni

przy szkole w Belsku Dużym. Zlecona jest dokumentacja na wykonanie oŚwietlenia przy tej drodze

koło szkoły. Szkoła powinna się także postarać o uporządkowanie terenu wokół szkoły, bo obecnie

bardzo źle to wygląda. Powiedział także o konieczności montowania przepustów i barier, na które

dziś były przeznaczone pieniądze w uchwale zmieniającej budżet. Zostało także wystosowane pismo

do Agencji Nieruchomości Rolnych o przekazanie gruntów, które są pod ulicami w Belsku DuŻym.

Nawiązał także do budowy kanalizacji w Belsku Małym, ponieważ okazało się, Że gmina 4 lata temu

zrzekła się drogi prowadzącej do728 w Małym Belsku także może być z podłączeniem kanalizacji.

przekazane zostały dziś także pieniądze na mapy potrzebne do planów kanalizacji i gospodarowania

ściekami w gminie. Powiedział także, że dziś jest odbiór ostateczny nowego budynku Urzędu Gminy i

w tym tygodniu zaczyna się przeprowadzka. Zostaną zrobione także dwie dokumentacje na boisko w

Belsku oraz w Starej Wsi ze względu na przedłużenie naborów wniosków do LGD, żeby było porządne

wykonanie to prawdopodobnie będą to drogie inwestycje, Zostanie nam tylko jedna szkoła bez

boiska w Zaborowie i trzeba na pewno pomyśleć o budowie, może jak zostaną pieniądze po przetargu

na boiska, Dodałtakże o modernizacji drogi wojewódzkiejnr728, że otwarcie ofert przetargowych

odbędzie się w przyszły poniedziałek. Jest szansa, że rozpocznie się budowa w tym roku. ChciałbY,

żeby gmina dostała także część destruktu, który przyda się potem do remontów dróg gminnych, bo

prawdopodobnie zostaną one zniszczone przy objazdach. Powiedział także o planowanych doŻynkach

w Lewiczynie we wrześniu, tj. o finansowaniu ze środków zewnętrznych. Jest to duŻa Promocja dla

gminy Belsk, poinformował także o sprawie zmieszania, które jest terazz odpadami komunalnYmi,

wynika ono z tego, że firmy, które wygrały w przetargu nie były do końca przygotowane do odbioru

tak dużej ilości odpadów. planowane cały czas jest przejęcie zadań związanych z odpadami przez

związek Natura od 1stycznia 20].4 roku,

Pkt,8. i 9.

pan Andrzej Adamczyk odczytał pismo pana Jarosława Katany dotyczące spółek wodnych oraz Postaw

radnych. Uważał, ze przecież tak naprawdę żadnej współpracy z P. Kataną nie było więc nie jest do

końca pewne z czego chce P. Katana rezygnować.



Pan lreneusz Bałut powiedział, że nie ma sensu odpowiadać na to pismo, bo to tylko zawiadomienie,

a poza tym spółka się formalnie nie zawiązała. Odniósł się także do współpracy z powiatem, a raczej

jej braku. Jest to karygodne jak powiat się zajmuje drogami powiatowymi. SkrzyŻowanie przy Eco

Fruit w Rębowoli stanowi zagrożenie dla ruchu, remontów nie ma, cały czas radni gminy próbują

interweniować, ale itak nie ma odpowiedzi, ani żadnej konkretnej reakcji ze strony powiatu. UwaŻał,

że w ogóle nie powinno być dożynek w Lewiczynie za taką współpracę. Zapytał także jak wygląda

sprawa zakupu agregatów przez ZGK. Zaapelował także do sołtysów o rozmowy z wójtem lub

radnymi ponieważ brak jest obecnie współpracy. Nie powinno się robić zebrań dla wybranych osób,

które protestują przeciwko kanalizacji w Odrzywołku. Kolejną rzecząjest zaŚmiecanie terenu przez

różnych ludzi. Nie wolno dawać przyzwolenia na takie czyny i sprawdzaĆ czy policja prowadzi

jakiekolwiek postępowanie. Powiedział także, że podobno na Rosochowie lampy oŚwietleniowe palą

się 24 godziny na dobę, Z jednej strony staramy się oszczędzać prąd, a z drugiej niedokładnie to

kontrolujemy.

pan Krzysztof Witczak zapytał czy można uzupełnić ciąg lamp w Rębowoli o jedną lampę, poniewaŻ

jednej brakuje. Zapytał także o możliwość postawienia tablicy na dzikim wysypisku Śmieci

w Rębowoli.

pan Władysław piątkowskiodpowiedział,że trzeba będzie poczekaĆ jakiŚ czas na ten słup ilampę,

pan Janusz Kot podziękował za przeznaczenie przez Radę pieniędzy na drogę Maciejówka -
Zborówek, bo mieszkańcy tego terenu już dawno czekali na tą drogę.

pan Władysław piątkowski wrócił do tematu agregatów do ujęć wody. Powiedział, Że brakuje tylko

agregatu w Lewiczynie. Agregat ten z informacji udzielonych przez ZGK będzie przywieziony w ciągu

kilku najbliższych dni. Dodał także o drogach powiatowych, że nie wiadomo nawet na jakim etapie

jest dokumentacja na schetynówkę Skurów - Mały Belsk, bo już czekamy wiele miesięcy, Powiedział

także, ze być może powinien zostać przez Radę Gminy wystosowany wniosek do Powiatu o zmianę

tamtejszego zarządu. Powiedział, że uczynił wszystko w sprawie tej drogi, jest to waŻna dla gminy

trasa, Większość obecnie kłopotów w gminie jest przez nieudolność powiatu grójeckiego. Wszelkie

procedury związane z wycinką drzew, rowami zarośniętymi, remontami dróg bardzo się wYdłużają,

Będzie także problem po modernizacji 728 z podłączeniem ul. Kozietulskiego do ronda w Belsku. ByĆ

może trzeba pomyśleć o przejęciu tej ulicy od powiatu łącznie z subwencjami iwtedy zrobiĆ porządnY

odcinek drogi.

pan Janusz Kot zapytał dlaczego nikt nie wziął odpowiedzialnoŚci za połoŻenie rury w Pasie

drogowym.

pan Władysław piątkowski odpowie dzial, że przy drogach gminnych daje się ograniczenie na roboty w

pasie drogowym że jak cokolwiek przeszkadza to na koszt wykonawcy.

pan Janusz Kot powiedział, że winą ostatniego śmiertelnego przypadku w Belsku jest takŻe brak

widoczności na tej drodze. Nie są tam wycięte krzaki i nie widać wyjazdu.

pan Władysław piątkowski powiedział, ze jesteśmy także odpowiedzialni za bezpieczeństwo na

naszym terenie. przy drogach gminnych także nie jest lepiej, ponieważ trudno jest wymóc na ZGK

porządne oczyszczanie gminy z krzaków, odpadów, dbanie o przystanki.



Pan Krzysztof Witczak powiedział, ze miał okazję porozmawiać z Radnym Wojewódzkim

Przybytniakiem na temat skrzyżowania w Eco Fruits, ale był on nie zainteresowany tematem,

Pan Andrzej Adamyczk zapytał czy jest już uzgodniona organizacja ruchu podczas modernizacji 728.

Pan Władysław Piątkowski opowiedzial, że organizację robi się w Mazowieckim Zarządzie Dróg

Wojewódzkich, a ruch na drogach gminnych opiniuje powiat.

Pan Adolf Maciak uznal, że samochody ciężarowe nie powinny byĆ puszczane przez drogę na

Wilczogórę oraz gościniec, ponieważ zostaną one zupełnie rozjeżdżone. Poprosił Wójta żeby jeśli ma

na to wpływ to powinien zwrócić na to uwagę instytucji, która będzie organizowała ruch, Powiedział

także, że to radni powiatowi mają wpływ na ewentualne odwołanie zarządu powiatu, była taka

możliwość pół roku temu jednakże nie udało się. Są konkretne inwestycje, które rujnują finansowo

powiat, Co do drogi Skurów Wilczogóra to jest duża szansa, że będzie ona uznana za schetynówkę.
pierwszy etap to odcinek od traktu królewskiego do Skurowa. Drugą sprawą jest wykończenie drogi

prowadzącej do Dobryszewa, ponieważ jest ona nieprawidłowo zrobiona. Podobno P. Jachoski

interweniuje u wykonawcy. Podobno także będą pieniądze na dołożenie do chodnika w Belsku

Dużym. od wielu lat nie możemy się doprosić żeby zarząd starostwa kupił koparkę i poprawiał rowy.

Radni i mieszkańcy powinni zglaszać do PZD braki w znakach drogowych, ponieważ jest to zagrożenie

życia, Powiedział także, że jeśli nie będzie zaangażowania powiatu, wojewody i gminy to nie będzie

poprawione skrzyżowanie w Rębowoli. Chodzi tu głownie o brak pieniędzy w powiecie,

Pan Andrzej Konarski powiedział, ze powiat ciągle błędnie uważa, że gmina powinna dawać pieniądze

na drogi powiatowe.

Pan Krzysztof Witczak zapytał kto ma w takim razie pilotowaĆ przebudowę skrzyŻowania.

Pan Adolf Maciak powiedział, ze albo powiat, albo województwo. Trzeba zaprosić radnego

wojewódzkiego na sesję.

Pan lreneusz Bałut powiedział, że nic nie będzie z wymagania od wykonawcy drogi Skurów -
Wilczogóra, bo w protokole zdawczo - odbiorczym nie ma uwag. Jest to mocno naciągnięty protokół.

Pan Władysław Piątkowski uważał, że gmina nie powinna brać udziału w przebudowie skrzyżowania

przy Eco Fruits, bo tam się łączą drogi powiatowe iwojewódzkie i nie ma podstaw do wykładania na

to środków finansowych. Sprawa trwa już dwa lata i w ogóle nie ma rozwiązania. Starostwo

lekceważy mieszkańców. Zatrudnienie w powiecie też jest za duże, zwlaszcza w jednym z wydziałów.

Powiedział, że zależy gminie na współpracy z powiatem, ale z powiatu też musi byĆ jakaŚ wola.

Gdzieś na etapie projektowania zabrakło wyobraźnijak to skrzyżowanie ma wyglądaĆ.

Pan Janusz Kot wrócił do sprawy skracania godzin pracy w starostwie. Uważał, że w wydziale

komunikacji naprawdę jest za mało osób, ale fakt też jest taki, że mają fatalne warunki pracy. Co do

pozyskiwania pieniędzy na szkolenia to niewielki ma to sens, bo to tylko napędza pieniądze firmie

szkolącej, a niekoniecznie się przydaje urzędnikom.

Pan lreneusz Bałut zapytał dlaczego zastępca starosty wziął tak duŻą nagrodę na koniec roku, jakie

miał zasługi.

Pan Adolf Maciak powiedział ,7e sam się zdziwił tą nagrodą.



Pan Andrzej Adamczyk powiedzial, że przeczytał w loka lnej prasie, że w PZD będzie przyjęty zastępca
kierownika.

Pan Adolf Maciak powiedział, że radni z opozycji byli przeciwni zatrudnieniu, bo jest to tylko
dodatkowy stołek. Podobno po tej burzliwej dyskusji nikt nie zostanie w końcu zatrudniony.

Pkt, 10.

Pan Andrzej Adamczyk zakonczyl obrady XXX|V Sesji Rady Gminy Belsk Duży.

Na tym protokół zakończono.

protokołowała
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Przewod n iczący Rady G m iny


